
ROMÂNIA
CONSILIUL JUDE EAN CARA -SEVERINȚ Ș

 Piaţa 1 Decembrie  1918, nr. 1,  320084, REŞIŢA
Tel.  +40 – (0)255 – 211420,1 Fax:  +40 (0)255 211127

E-mail:  c jcs@cjcs. ro

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi, 31.01.2019, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu. 

Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 31 de consilieri jude eni.ț
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia  nr.180/23.01.2019 comunicată domnilor consilieri în

scris prin adresa nr.IV/1422/23.01.2019, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei
publice locale,  republicată în 2007, cu modificările  şi completările  ulterioare,  invitaţilor prin adresa
nr.I/1345/23.01.2019  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa  locuitorilor  prin  publicare  în  Cotidianul  „Jurnal  de
Caraş-Severin” din data de 23.01.2019.

Participă  ca  invitaţi:  domnul  prefect  Lupu Matei,  reprezentanţi  ai  instituţiilor  subordonate
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, precum i reprezentan i din partea mass-mediei. ș ț

Ordinea de zi a fost anunţată i publicată în presă.ș

Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind  utilizarea excedentului bugetului local al Jude ului Cara -Severinț ș

rezultat la încheierea exerci iului bugetar 2018, pentru finan area cheltuielilor sec iunii de dezvoltare,ț ț ț
pe anul 2019.

2.Proiect de hotărâre privind modificarea i completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-ș
Severin nr.240/21.12.2015 pentru stabilirea normativelor proprii de cheltuieli privitoare la ac iunile deț
protocol, costurile  pentru convorbiri telefonice precum i dotarea cu autovehicule din parcul auto alș
Consiliului  Jude ean Cara -Severin precum i al institu iilor  i  serviciilor  publice  din subordine,  cuț ș ș ț ș
modificările i completările ulterioare.ș

3.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  închirierii,  prin  licita ie  publică,  a  unui  spa iu  dinț ț
imobilul situat administrativ în municipiul Re i a, Pia a 1 Decembrie 1918, nr.7,  Et.1, jude ul Cara -ș ț ț ț ș
Severin,aflat în domeniul public al jude ului Cara -Severin i administrarea Consiliului Jude ean Cara -ț ș ș ț ș
Severin.

4.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  închirierii,  prin  licita ie  publică,  a  unui  spa iu  dinț ț
imobilul situat administrativ în municipiul Re i a, Pia a 1 Decembrie 1918, nr.7, Et.II, jude ul Cara -ș ț ț ț ș
Severin, aflat în domeniul public al jude ului Cara -Severin i administrarea Consiliului Jude ean Cara -ț ș ș ț ș
Severin.

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea i completarea Hotărârii Consiliului Jude ean Cara -ș ț ș
Severin nr.177/2018 privind aprobarea închirierii, prin licita ie publică a unui spa iu din imobilul situatț ț
administrativ in municipiul Re i a, str.Cpt. Smaranda Ion (fosta str. Lupacului, nr.2) -fosta UM 01929,ș ț
jude ul Cara -Severin, aflat în domeniul privat al jude ului Cara -Severin i administrarea Consiliuluiț ș ț ș ș
Jude ean Cara -Severin.ț ș

6.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare asupra unui spa iu dinț
imobilul situat administrativ în municipiului  Re i a, str.Cpt.Smaranda Ion (fosta str. Lupacului,  nr.2)-ș ț
fosta UM 01929, jude ul Cara -Severin, aflat în domeniul privat al jude ului Cara -Severin, în favoareaț ș ț ș
Institu iei Prefectului- Jude ul Cara -Severin.ț ț ș

7. Proiect de hotărâre privind darea în folosin ă gratuită a unui spa iu  din incinta imobiluluiț ț
situat  în Re i aș ț  Pia a, 1 Decembrie 1918, nr.7, Et.1, aflat în domeniul public al jude ului Cara -Severin,ț ț ș
în favoarea Asocia iei de Dezvoltare Intercomunitară Intercom De euri Cara -Severin.ț ș ș
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8.Proiect  de  hotărâre  privind  exprimarea  acordului  de  principiu  în  vederea
exercitării/neexercitării  dreptului  de preferin ă  al asociatului  Consiliului  Jude ean Cara - Severin  laț ț ș
achizi ionarea (cumpărarea) păr ilor sociale de inute de asociatul Consiliul  Jude ean Timi  în cadrulț ț ț ț ș
societă ii SC Schilift SRL.ț

9.Proiect  de  hotărâre  pentru modificarea   anexei  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean
nr.39/27.02.2014  privind  modificarea Programului de transport public  judeţean de persoane realizat
prin curse regulate pentru traseele din judeţul Caraş-Severin, pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019,
cu modificările i completările ulterioare.ș

10.Proiect  de  hotărâre   pentru  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.41/2017 privind  aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor  tehnico-economici
pentru  obiectivul  "Modernizare  DJ  680A,  Maciova  –  Ciuta  –  Obreja  (DN  68),  km  12+000  –
19+451,37", cu modificările şi completările ulterioare.

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea graficului de lucrări de reabilitare, modernizare şi/sau
asfaltare drumuri şi poduri aflate în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin prin Programul
Naţional de Dezvoltare Locală, în anul 2019 – lucrări în continuare.

12.Proiect  de hotărâre privind  aprobarea Planului  anual de ac iune  privind  serviciile  socialeț
administrate i finan ate din bugetul jude ului Cara -Severin pentru anul 2019.ș ț ț ș

13.Proiect  de hotărâre  privind  neexercitarea de către jude ul  Cara -Severin,  prin Consiliulț ș
Jude ean  Cara -Severin,  a  dreptului  de  preemp iune  la  vânzarea  imobilului  ”Casa  Crăciun”  aziț ș ț
locuin e, situat în municipiul Re i a, str. Laminoarelor nr.8, jude ul Cara -Severin.ț ș ț ț ș

14.Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea  Reţelei  de şcolarizare a unităţilor  de  învăţământ
special  din judeţul Caraş-Severin, pentru anul şcolar  2019-2020. 

  15.Raport anual privind finan ările nerambursabile aprobate în baza Legii nr.350/2005 acordateț
de la bugetul Consiliului Jude ean Cara -Severin, pentru activită ile  entită ilor  sportive nonprofit, înț ș ț ț
anul 2018.

  16. Întrebări. Interpelări.

Proiect introdus pe ordinea de zi în procedură de urgen ăț :
-Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către jude ul Cara -Severin, prin Consiliul Jude eanț ș ț

Cara -Severin, a dreptului de preemp iune la vânzarea unei păr i din imobilul monument istoric ”Casaș ț ț
Oficiali UDR, azi locuin e”, situat în municipiul Re i a, str. Traian Lalescu nr.28, ap. 9, jude ul  Cara -ț ș ț ț ș
Severin.

*
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Bună ziua,  tuturor! Lipsesc domnul doctor  Mar alic,ș

probabil  că întârzie,  i  doamna  Anca  Pascu,  care întârzie,  o  să  ajungă.  În  aceste condi ii,  edin aș ț ș ț
noastră este legal constituită. Înainte de a trece la ordinea de zi a edin ei noastre de astăzi,  o să văș ț
supun la vot, inând cont de faptul că, secretarul jude ului este în concediu medical, procesul-verbal alț ț
edin ei anterioare. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Mul umesc. ș ț ț ț Se aprobă în unanimitate. 

La ordinea de zi, pe lângă ordinea de zi pe care o ave i în mapă avem un proiect introdus înț
procedură de urgen ă, o solicitare care ne-a parvenit după data la care am întocmit ordinea de zi. Esteț
vorba  despre  exercitarea  dreptului  de  preemp iune  la  vânzarea  unei  păr i  din  imobilul  monumentț ț
istoric ”Casa Oficiali UDR, azi locuin e”, situat în municipiul Re i a, str. Traian Lalescu nr.28, ap. 9.ț ș ț
Ave i materialul  în  mapă.  Dacă sunte i de acord cu ordinea de zi?  Cine  este ”pentru”? Împotrivă?ț ț
Ab ineri? Vă mul umesc. Se aprobă în unanimitate. ț ț

*
Se trece la discutarea punctului 1   al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind  utilizarea excedentului bugetului local al Jude ului Cara -Severinț ș

rezultat la încheierea exerci iului bugetar 2018, pentru finan area cheltuielilor sec iunii de dezvoltare,ț ț ț
pe anul 2019.

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Vă spuneam în edin a trecută, când discutam despreș ț
acoperirea deficitului,  că într-o edin ă următoare vom veni în fa a dumneavoastră cu propunerea deș ț ț
utilizare a excedentului bugetar pe anul 2018. Ave i în fa ă lista. O să fac o scurtă trecere în revistă aț ț
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obiectivelor. Mare parte sunt obiective preluate de anul trecut. Dacă vă uita i, o să vede i că sunt foarteț ț
multe care se referă la  drumul jude ean Brebu Nou-Slatina.  E drumul care a fost calamitat. Au fostț
preluate sumele  de anul trecut, pentru că banii ne-au parvenit  la sfâr itul verii i până la finalizareaș ș
procedurilor nu au putut fi cheltui i. Mai mult decât atât, în afară de acea sumă o să vede i, undeva laț ț
sfâr it,  că mai alocăm din excedentul bugetar o sumă necesară acestui drum, chiar la  ultimul  punctș
”Refacere după calamită ile  din 2018, DJ 582”,  deci 1.750, pe lângă  banii  care au fost  aloca i deț ț
Guvernul României,  prin hotărâre de Guvern, din fondul de rezervă. Pe primele pozi ii sunt, a a cumț ș
vă  spuneam,  obiective  preluate de anul  trecut.  De asemenea,  rambursarea creditului  CEC,  proiect
”Sistem integrat de management al de eurilor”, modernizare DJ 572 i DJ 581, proiectare i execu ieș ș ș ț
lucrări modernizare-bac de trecere Bazia  1.  Aici  am prevăzut  i anul trecut, am făcut  de două oriș ș
licita ii,  n-a venit nimeni, nu s-a prezentat. Vă propun să rămână ace ti bani i pentru acest an. Planulț ș ș
jude ean de gestionare a de eurilor, servicii de analiză a compozi iei de eurilor la intrare în Sistemul deț ș ț ș
management  integrat al de eurilor, studii de calitate, lucrări de realizare instala ii termice i de gazeș ț ș
naturale  la  Centrul Militar  Jude ean Cara -Severin.  Aici  este  vorba de înlocuirea  centralei  termice.ț ș
Urmează apoi banii  pentru cele două proiecte cu finan are europeană,  pentru cele  două sta ionare,ț ț
Sta ionarul 2 i Sta ionarul 3. În cursul săptămânii viitoare este posibil să semnăm contractul i pentruț ș ț ș
Sta ionarul 1. Atunci,  o să preluăm bani tot din excedent.  Dacă vă uita i,  o să vede i că am lăsat  oț ț ț
rezervă  de 2.800.000,  cred,  din  excedentul  bugetar.  De asemenea,  am prevăzut  achizi ionarea  dinț
excedent a 3 autoturisme la DGASPC. Este vorba de două autoturisme cu 7 locuri i de 1 autoturismș
cu 5 locuri. Urmează apoi obiectivele aflate în finan are la Direc ia de Drumuri Jude eană, vă spuneamț ț ț
despre ele. Este vorba i despre acele drumuri din Valea Almăjului.  I-am prevăzut anul trecut, nu auș
fost cheltui i pentru că s-au început procedurile, nu au fost finalizate. La punctele 17 i 16 sunt celeț ș
două proiecte ale  Direc iei  Generale de Asisten ă Socială.  De asemenea, la  punctul 15 prevedem 1ț ț
milion de lei  pentru Spitalul  Jude ean,  la  fel,  proiectul pe care îl  au în  parteneriat  cu Serbia  i cuț ș
Spitalul din Timi oara. Deci în linii mari, acestea ar fi alocările din excedent. Când vom discuta despreș
bugetul pe anul 2019, o să discutăm i despre investi iile viitoare pe care o să le facem din acest buget.ș ț
Dacă sunt  interven ii?  Articolul 1,  cine  este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Nu sunt.  Se aprobă înț ț
unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Vă mul umesc.ț ț

Se adoptă în unanimitate. 
*

Se trece la discutarea punctului 2   al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre privind modificarea i completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-ș

Severin nr.240/21.12.2015 pentru stabilirea normativelor proprii de cheltuieli privitoare la ac iunile deț
protocol, costurile  pentru convorbiri telefonice precum i dotarea cu autovehicule din parcul auto alș
Consiliului  Jude ean Cara -Severin precum i al institu iilor  i  serviciilor  publice  din subordine,  cuț ș ș ț ș
modificările i completările ulterioare.ș

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Proiectul de hotărâre l-am redactat, se păstrează acelea iș
cote  ca  i  anul  trecut.  Singura  diferen ă  este  că  înlocuim  un  autoturism  aflat  în  parcul  auto  alș ț
Consiliului  Jude ean, pentru că la  sfâr itul anului trecut am achizi ionat un autoturism Dacia Loganț ș ț
nou. Înlocuim un autoturism Skoda Octavia care deservea Direc ia de Dezvoltare, urmând ca i aceastăț ș
ma ină, Skoda Octavia, să fie cedată Direc iei Generale de Asisten ă Socială. Deci, domnul consilier, 3ș ț ț
noi i cu una nu chiar nouă, folosită, 4 autoturisme, din cele câte?ș

Domnul consilier Bo neac Valentin Samuelș : Din 10.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Din 10, câte avea nevoie. Bine. E un început promi ător. ț
Domnul consilier  Bo neac Valentin Samuelș : Da, mul umesc, că a i luat în seamă solicitările.ț ț

Poate cu riscul de a deveni supărător, a  vrea totu i să decidem i asupra combustibilului.  La acestș ș ș
sector, asisten ă socială, în jude ul nostru care e foarte întins, dacă vrem rezultate bune, trebuie să seț ț
mi te mai mult decât acea cotă limitată. Să ne mai gândim i poate aprobăm…ș ș

Domnul  pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  La aprobarea bugetului.  Când  se  va  aproba bugetul,
Direc ia Generală de Asisten ă Socială î i va construi un buget în care va ine cont, pe de o parte deț ț ș ț
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prevederile  legale,  pe de altă parte de necesită i.  i pe de altă parte, vom ine noi cont de mărimeaț Ș ț
bugetului, după ce ei ne vor înainta propunerea care, încă odată, va ine cont de prevederile legale i deț ș
necesitatea unei cre teri a cotei de combustibil. ș

Domnul consilier  Bo neac Valentin Samuelș : Da, mul umesc. A teptăm celelalte 7 i jumătateț ș ș
vehicule. 

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Da.
Domnul vicepre edinte ș Nedelcea Flavius: 6.
Domnul consilier Bo neac Valentin Samuelș : Jumătate este Skoda aceea care nu mai ine mult.ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Bun. Dacă nu mai sunt interven ii, articolul…ț
Domnul consilier Sporea Ghi ăț : Eu a  avea un amendament la cotele de combustibil. ș
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Vă rog.
Domnul consilier Sporea Ghi ăț : În felul următor: 250 de litri pentru pre edinte, vicepre edin iiș ș ț

(150) i secretarul ( 50).ș
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Bun, în regulă.
Domnul consilier Sporea Ghi ăț : Ar veni o diferen ă de 3600 de litri pe an pe care i-am împăr iț ț

la Drumuri Jude ene care, harul Domnului, au nevoie i la Asisten a Socială.ț ș ț
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Da, care iară i are nevoie,  numai noi nu avem nevoie.ș

Bun. O să supun la vot proiectul a a cum este redactat i apoi amendamentul domnului consilier. ș ș
Domnul consilier Sporea Ghi ăț : Amendamentul prima dată!
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Bine, amendamentul! Cine este ”pentru” amendamentul

domnului consilier? Vă rog să număra i câte voturi. ț Grupul PNL votează ”pentru”amendament. Bun.
Deci nu a trecut. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? ț Se aprobă.

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? ț Se aprobă.
Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? ț Se aprobă.
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Vă mul umesc.ț ț

Se adoptă hotărârea.
*

Se trece la discutarea punctului 3   al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  închirierii,  prin  licita ie  publică,  a  unui  spa iu  dinț ț

imobilul situat administrativ în municipiul Re i a, Pia a 1 Decembrie 1918, nr.7,  Et.1, jude ul Cara -ș ț ț ț ș
Severin, aflat în domeniul public al jude ului Cara -Severin i administrarea Consiliului Jude ean Cara -ț ș ș ț ș
Severin.

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: A fost i în edin a trecută, atunci nu a fost aprobat, l-amș ș ț
repus pe ordinea de zi. Interven ii dacă sunt? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nuț ț
sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 11, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 12, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 13, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Vă mul umesc. ț
*

Se trece la discutarea punctului 4   al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  închirierii,  prin  licita ie  publică,  a  unui  spa iu  dinț ț

imobilul situat administrativ în municipiul Re i a, Pia a 1 Decembrie 1918, nr.7, Et.II, jude ul Cara -ș ț ț ț ș
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Severin, aflat în domeniul public al jude ului Cara -Severin i administrarea Consiliului Jude ean Cara -ț ș ș ț ș
Severin.

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: La fel,  proiect  care a fost pe ordinea de zi a edin eiș ț
trecute. Dacă sunt interven ii? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobăț ț
în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 11, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 12, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 13, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Vă mul umesc.ț
*

Se trece la discutarea punctului 5   al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre pentru modificarea i completarea Hotărârii Consiliului Jude ean Cara -ș ț ș

Severin nr.177/2018 privind aprobarea închirierii, prin licita ie publică a unui spa iu din imobilul situatț ț
administrativ în municipiul Re i a, str.Cpt. Smaranda Ion (fosta str. Lupacului, nr.2) -fosta UM 01929,ș ț
jude ul Cara -Severin, aflat în domeniul privat al jude ului Cara -Severin i administrarea Consiliuluiț ș ț ș ș
Jude ean Cara -Severin.ț ș
          Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: La fel, un proiect care a fost pe ordinea de zi a edin eiș ț
trecute. Interven ii? Vă rog, domnul vicepre edinte.ț ș

Domnul  vicepre edinte  ș Nedelcea Flavius:  Da,  a  dori  să  luăm în  calcul  pe o perioadă  deș
închiriere de 3 ani de zile,  deoarece va trebui în fiecare an să facem aceea i procedură i e destul deș ș
greoaie. Mul umesc. Deci propunerea pentru 3 ani de zile să…ț

Domnul  pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Este în  proiectul de hotărâre,  dar  a fost  modificat  cu
propunerea  aceasta.  Articolul  I,  cine  este  ”pentru”?  Împotrivă?  Ab ineri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  înț
unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul VII, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul VIII, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Vă mul umesc.ț
*

Se trece la discutarea punctului 6   al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare asupra unui spa iu dinț

imobilul situat administrativ în municipiului Re i a, str.Cpt.Smaranda Ion (fosta str. Lupacului,  nr.2)-ș ț
fosta UM 01929, jude ul Cara -Severin, aflat în domeniul privat al jude ului Cara -Severin, în favoareaț ș ț ș
Institu iei Prefectului-Jude ul Cara -Severin.ț ț ș

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: La fel, un proiect de hotărâre care a fost pe ordinea de zi
a edin ei trecute ”ș ț  Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare asupra unui
spa iu  din  imobilul  situat  administrativ  în  municipiului  Re i a…”  aceea i  adresă  ca  la  proiectulț ș ț ș
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anterior,  ”…aflat  în  domeniul  privat  al  jude ului  Cara -Severin,  în  favoarea Institu iei  Prefectului-ț ș ț
Jude ul Cara -Severin”. Articolul 1, cine este ”pentru”? Vă rog.ț ș

Domnul consilier Surdu Daniel George: La acest proiect de hotărâre, grupul liberal ar avea un
amendament.  În  sensul  în  care,  noi  ne  dorim  ca  noua  conducere  să  aplice  pentru  un  proiect  de
modernizare a întregii unită i militare, cred că ne-ar încurca…ț

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Noua conducere a cui?
Domnul consilier Surdu Daniel George: A Consiliului Jude ean!ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: A…
Domnul consilier  Surdu Daniel George: i cred că ar încurca această arhivă în acea clădire.Ș

Noi am i identificat  un spa iu  unde  s-ar putea muta acea arhivă,  chiar  jos la  subsolul  clădirii,  înș ț
camera acea de protocol de lângă restaurant, dacă se poate.

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Dar dumneavoastră a i verificat prevederile legale, dacăț
la subsol e voie să depozitezi arhivă? Domnul Surdu, haide i…ț

Domnul consilier Surdu Daniel George: Atunci, măcar să identificăm un alt spa iu. ț
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Dacă tot a i pornit  la  identificări,  vă invit  într-o zi săț

verifica i toate birourile din Consiliul Jude ean, dar bănuiesc că le ti i, i să identifica i spa iul. Să nuț ț ș ț ș ț ț
crede i că, dacă exista această posibilitate, nu am fi dat Prefecturii un spa iu în Consiliul Jude ean i i-ț ț ț ș
am fi pus să ducă arhiva sus în deal! Nu este spa iu! Dacă am avea spa iu, i Direc ia de Patrimoniu amț ț ș ț
aduce-o înapoi în  Consiliul  Jude ean. Direc ia de Patrimoniu,  care e  în  cadrul Consiliului  Jude eanț ț ț
Cara -Severin, este tot în sediul unde e i Direc ia de Drumuri Jude ene, pentru că nu avem spa iu. Văș ș ț ț ț
asigur că, dacă exista spa iu, am fi mutat i Direc ia de Patrimoniu în această clădire i am fi dat iț ș ț ș ș
Prefecturii  un  spa iu  pentru  arhivă.  Vă  propun  altă  variantă.  Până  când  vine  noua  conducere  laț
Consiliul Jude ean, care înseamnă peste 1 an i ceva, haide i să dăm Prefecturii, pentru 2 ani. Oricum,ț ș ț
nu o să scrie noua conducere a Consiliului Jude ean, un proiect în câteva luni. Suntem în luna ianuarieț
i nu-l facem pe 3 ani, facem pe 2 ani i dăm Prefecturii un spa iu unde să î i poată depune arhiva. Nuș ș ț ș

va încurca cu nimic! E bună propunerea?
Domnul consilier Surdu Daniel George: Noi am dori să supune i la vot amendamentul nostru.ț
Domnul vicepre edinte ș Popovici Ionuț: Deci să mutăm arhiva la protocol.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Să mutăm arhiva la subsol. 
Domnul consilier Surdu Daniel George: Exact!
Domnul vicepre edinte ș Popovici Ionuț: Bine. 
Domnul consilier Surdu Daniel George: Pe 1 an.
Domnul vicepre edinte ș Nedelcea Flavius: E ilegal. N-avem voie. Nu-i legal! 
Doamna consilier Ciurel Lenu aț : Nu este legal să stea arhiva la subsol.
Domnul vicepre edinte ș Nedelcea Flavius: Cum să votăm ceva ilegal? N-avem voie!
Domnul consilier Surdu Daniel George: Atunci să identificăm un alt spa iu. ț
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Supun la  vot amendamentul domnului consilier Surdu.

Cine  este  ”pentru”  a  muta  arhiva  Prefecturii  la  subsolul  Consiliului  Jude ean?  ț Grupul  PNL
votează”pentru” amendament.

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Rămâne la subsol, cu intrare de afară.
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Bun. N-a trecut amendamentul.  Supun la  vot proiectul

a a cum este el redactat, cu modificarea pe care v-am propus-o, în loc de 3 ani, 2 ani.ș
Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? ț Grupul  liberal votează împotrivă.
Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? ț Grupul liberal votează împotrivă.
Deci în eleg că, grupul liberal nu votează nici cu această propunere. Bun.ț
Supun la  vot  proiectul în  ansamblul  lui.  Cine  este  ”pentru”? Împotrivă?  Ab ineri?  Haide i!ț ț

Acum vota i împotrivă sau ab ineri? Că trebuie să rămână la…ț ț
Domnul consilier Surdu Daniel George: Grupul liberal este împotriva hotărârii.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Deci nu a trecut.

*
Se trece la discutarea punctului 7   al ordinii de zi şi anume:
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7.Proiect de hotărâre privind  darea în  folosin ă gratuită a unui spa iu  din incinta imobiluluiț ț
situat  în Re i aș ț  Pia a, 1 Decembrie 1918, nr.7, Et.1, aflat în domeniul public al jude ului Cara -Severin,ț ț ș
în favoarea Asocia iei de Dezvoltare Intercomunitară Intercom De euri Cara -Severin.ț ș ș

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Domnul Surdu, aici  e ok? Bun. Articolul 1, cine  este
”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Vă mul umesc.ț
*

Se trece la discutarea punctului 8   al ordinii de zi şi anume:
  8.Proiect  de  hotărâre  privind  exprimarea  acordului  de  principiu  în  vederea

exercitării/neexercitării  dreptului  de  preferin ă  al  asociatului  Consiliul  Jude ean  Cara -  Severin  laț ț ș
achizi ionarea (cumpărarea) păr ilor sociale de inute de asociatul Consiliul  Jude ean Timi  în cadrulț ț ț ț ș
societă ii SC Schilift SRL.ț

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: ti i că, în această asociere, în această societate, alăturiȘ ț
de Consiliul  Jude ean  Cara -Severin  sunt  parteneri  Consiliul  Jude ean  Timi  i  Consiliul  Local  alț ș ț ș ș
comunei Văliug. Colegii de la Consiliul Jude ean Timi  ne-au trimis o adresă, prin care doresc să neț ș
informeze că vor să î i  vândă cota de participare.  Este o etapă ini ială,  înainte de a contacta i al iș ț ș ț
posibili  cumpărători, să contacteze pe cei care sunt în asociere în acest moment cu ei. Domnul Surdu,
vreau să fi i atent, ca nu după aceea să îmi spune i că nu e în regulă!ț ț

Domnul consilier Surdu Daniel George: M-am informat despre acest subiect.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Da. Eu vă propun, pentru că tiu din discu iile pe care le-ș ț

am avut i cu domnul primar de Văliug, că i dânsul ar dori să achizi ioneze, vă propun exprimareaș ș ț
unui acord de principiu,  care nu presupune automat cumpărarea, achizi ia  acestor ac iuni.  Dacă o săț ț
avem  acordul  Consiliului  Jude ean,  pentru  că  ac ionar  este  Consiliul  Jude ean,  nu  pre edinteleț ț ț ș
Consiliului  Jude ean,  dacă  avem acordul  Consiliului  Jude ean  pentru  acest  acord de  principiu,  înț ț
edin a viitoare să votăm împreună o comisie care să meargă, să negocieze, să discute cu colegii dinș ț

Consiliul Jude ean Timi , condi iile  de vânzare a acestor ac iuni. Până atunci, noi vom face la nivelulț ș ț ț
societă ii o analiză din punct de vedere financiar, să vedem ce presupune investi ia pe care a făcut-oț ț
Consiliul Jude ean Timi , cât s-a amortizat, cât nu s-a amortizat, cât ar valora. Pentru că dân ii au fostț ș ș
cei care au plătit teleschiul la vremea respectivă i, ca orice patron, doresc să- i recupereze probabil câtș ș
mai mare parte din bani. Iar noi, ca i posibili cumpărători, vom fi interesa i să dăm bani pe ceva ce seș ț
merită, în urma unei, evident, analize. Imediat, domnul doctor. Aceasta ar fi propunerea mea, ca astăzi
să  supun  votului  dumneavoastră  aprobarea  unui  acord  de  principiu.  Iar  dacă  îl  avem,  în  edin aș ț
următoare, plenul Consiliului Jude ean să voteze o comisie din cadrul Consiliului Jude ean, din parteaț ț
forului legislativ, pentru că forul legislativ este proprietarul, care să meargă la Timi oara. Propunereaș
mea este să fie formată din 5 membri. E bine 5? 3?

Domnul consilier Gâfu Cristian: Mai bine 5…
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Eu zic să fie  5.  i atunci,  dacă există  asta, în  edin aȘ ș ț

următoare vor fi propuneri din partea grupurilor i vom aproba. Domnul doctor, vă rog. ș
Domnul consilier  Mar alic Jaro Norbertș : Eu consider că e, de fapt, o datorie a Consiliului

Jude ean să preia, pentru că este vorba de sta iunea Semenic. Pe vremuri, când s-a înfiin at noua pârtie,ț ț ț
telescaunul  i  toată instala ia  respectivă,  Cara ul,  Văliugul  i  a a  mai  departe,  au  fost  obliga i  săș ț ș ș ș ț
apeleze la Consiliul Jude ean Timi ,  pentru că investi ia  a fost destul de mare i Cara ul singur n-aț ș ț ș ș
putut să facă fa ă. Doar sper că, dacă îl preluăm, atunci o să i fie rentabil să plătim administratorul, că,ț ș
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din câte în eleg eu, de 3 ani de zile nu prea func ionează telescaunul respectiv i chiar nu cred că areț ț ș
Timi oara vreo vină din chestia asta. Dar, în rest, eu zic că este pentru jude ul nostru.ș ț

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Dacă mai sunt alte interven ii? Dacă nu, articolul 1, cineț
este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Se adoptă înț

unanimitate.
În edin a viitoare va fi un proiect de hotărâre cu reprezentan ii în acea comisie de negociere,ș ț ț

discu ii, cu colegii de la Consiliul Jude ean Timi . În urma edin ei de astăzi, noi vom trimite o adresă,ț ț ș ș ț
la solicitarea pe care Consiliul Jude ean Timi  a făcut-o, în care să informăm despre ceea ce s-a aprobatț ș
astăzi i că vom stabili împreună, o dată la care va avea loc această discu ie. Bun.ș ț

*
Se trece la discutarea punctului 9   al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect  de  hotărâre  pentru modificarea   anexei  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean

nr.39/27.02.2014  privind  modificarea Programului de transport public  judeţean de persoane realizat
prin curse regulate pentru traseele din judeţul Caraş-Severin, pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019,
cu modificările i completările ulterioare.ș

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: A fost o solicitare a unui operator de transport pentru
modificarea  traseului  Anina  – Re i a.  Această modificare  a  fost  în  transparen ă,  are toate avizele,ș ț ț
mic orarea numărului de curse de la trei la una pe zi, precum i a numărului de autovehicule necesareș ș
efectuării  traseului  jude ean.  Asta  nu  presupune  că  nu  vor  fi  suficiente  curse  pentru  poten ialiiț ț
beneficiari ai acestor curse. Modificarea o solicită operatorul de transport pentru că, cei care mergeau
la un anumit angajator, cu aceste curse, au din partea angajatorului un mijloc de transport gratuit care îi
duce. Din acest motiv a scăzut foarte mult  numărul de pasageri i ca urmare, operatorul de transportș
solicită  această modificare  care,  repet,  a  parcurs  toate etapele  procedurale.  Dacă  sunt  interven ii?ț
Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Mul umesc.ț
*

Se trece la discutarea punctului 10   al ordinii de zi şi anume:
 10.Proiect  de  hotărâre   pentru  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.41/2017 privind  aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor  tehnico-economici
pentru  obiectivul  "Modernizare  DJ  680A,  Maciova  –  Ciuta  –  Obreja  (DN  68),  km  12+000  –
19+451,37", cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Acest drum a ob inut finan are prin Programul PNDL 2.ț ț
Printr-o hotărâre anterioară,  nr.41,  care e prevăzută i în  titlu,  a fost  aprobată atunci documenta iaș ț
tehnico-economică cu cele două valori,  valoarea de la bugetul de stat i bugetul local.  Fa ă de aceaș ț
hotărâre, acum se propune o diminuare a aloca iei de la bugetul local.  Proiectul de hotărâre vizeazăț
înlocuirea  anexei  2  cu  această  anexă  care,  repet,  prevede  o  diminuare  a  participării  Consiliului
Jude ean. Diminuarea va fi cu suma de 756,93 lei. ț Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?ț
Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Vă mul umesc.ț
*

Se trece la discutarea punctului 11   al ordinii de zi şi anume:
  11.Proiect de hotărâre privind aprobarea graficului de lucrări de reabilitare, modernizare şi/sau

asfaltare drumuri şi poduri aflate în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin prin Programul
Naţional de Dezvoltare Locală, în anul 2019 – lucrări în continuare.
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Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Printr-o adresă  a  Ministerului  Dezvoltării  se  solicită
Consiliului Jude ean Cara -Severin,  în calitate de beneficiar al PNDL, aici e vorba despre drumurileț ș
care au fost făcute pe Programul PNDL 1, ni se solicită devizul general actualizat înso it de hotărâre deț
Consiliu.  Acestea  mai  sunt  ni te  resturi  de executat.  Am discutat  cu domnul  director,  sper  ca,  înș
începutul acestui an, aceste resturi să fie  executate pe tronsoanele care sunt în hotărâre.  Articolul 1,
cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Vă mul umesc.ț
*

Se trece la discutarea punctului 12   al ordinii de zi şi anume:
  12.Proiect de hotărâre privind  aprobarea Planului  anual de ac iune privind  serviciile  socialeț

administrate i finan ate din bugetul jude ului Cara -Severin pentru anul 2019.ș ț ț ș
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Există un ordin al Ministerului Muncii i Justi iei Socialeș ț

prin  care a  fost  aprobat  un  model-cadru  al  planului  de  ac iune.  inând  cont  de  aceste prevederi,ț Ț
Direc ia Generală de Asisten ă Socială a întocmit acest plan de ac iune. Este nevoie de a aproba acestț ț ț
plan de ac iune înainte de a aproba bugetul nostru i bugetul Direc iei Generale de Asisten ă Socială iț ș ț ț ș
Protec ia Copilului, tocmai pentru a ine cont de prevederile acestui plan de ac iune în fundamentarea,ț ț ț
documentarea  i  elaborarea  proiectului  de  buget  pe  anul  2019.  Ave i  planul  de  ac iune  în  mapă.ș ț ț
Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Vă mul umesc.ț
*

Se trece la discutarea punctului 13   al ordinii de zi şi anume:
  13.Proiect  de hotărâre  privind  neexercitarea  de  către jude ul  Cara -Severin,  prin  Consiliulț ș

Jude ean  Cara -Severin,  a  dreptului  de  preemp iune  la  vânzarea  imobilului  ”Casa  Crăciun”  aziț ș ț
locuin e, situat în municipiul Re i a, str. Laminoarelor nr.8, jude ul Cara -Severin.ț ș ț ț ș

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Este o solicitare din partea proprietarei, doamna Enache
Elena. Pre ul este de 12.000 euro, apart. nr.4 compus din cameră, bucătărie, cămară, la etaj = 40,56 mpț
i o magazie de lemne = 4,57 mp. Dacă sunt interven ii?  Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă?ș ț

Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț
Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. 
Dacă ar fi trecut proiectul de hotărâre, ar fi avut 4,57 mp la magazie unde, cu siguran ă, domnulț

Surdu ar fi propus să mutăm arhiva Prefecturii.
Domnul consilier  Surdu Daniel George: Lângă este STS-ul, care nu tiu dacă este subsol sauș

demisol, că am o nelămurire. 
*

Se trece la discutarea punctului 14   al ordinii de zi şi anume:
  14.Proiect  de  hotărâre privind  aprobarea  Reţelei  de şcolarizare  a  unităţilor  de  învăţământ

special din judeţul Caraş-Severin, pentru anul şcolar  2019-2020. 
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Ave i în mapă adresa Inspectoratului Jude ean, adreseleț ț

de  la  Centrul  colar  de  Educa ie  Incluzivă  ”Aurora”,  Centrul  colar  de  Educa ie  IncluzivăȘ ț Ș ț
”Primăvara”,  Centrul  colar  de Educa ie  Incluzivă  ”Christiana”  Boc a  i  de  la  Centrul colar  deȘ ț ș ș Ș
Educa ie Incluzivă ”Caransebe ”, precum i aprobarea acestor proiecte…Este o solicitare pe care noiț ș ș
am făcut-o. ti i că, în fiecare început de an aprobăm Re eaua de colarizare. Dacă sunt interven ii?Ș ț ț ș ț
Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
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Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț
Proiectul de hotărâre în  ansamblul  lui,  cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri?  Se adoptă înț

unanimitate. Vă mul umesc. ț
*

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: ”Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către jude ulț
Cara -Severin,  prin Consiliul  Jude ean Cara -Severin,  a  dreptului  de preemp iune  la  vânzarea uneiș ț ș ț
păr i din imobilul monument istoric ”Casa Oficiali UDR, azi locuin e”, situat în municipiul Re i a, str.ț ț ș ț
Traian  Lalescu  nr.28,  ap.  9,  jude ul   Cara -Severin.”  Este proiectul  de hotărâre pentru  care v-amț ș
solicitat  introducerea  lui  în  procedură  de  urgen ă.  Dacă  sunt  interven ii?  Articolul  1,  cine  esteț ț
”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. ț

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.ț
Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Ab ineri? Vă mul umesc.ț ț

Se adoptă în unanimitate. 
*

Punctului  15   al ordinii  de zi -Raport anual privind finan ările  nerambursabile  aprobate înț
baza Legii nr.350/2005 acordate de la bugetul Consiliului Jude ean Cara -Severin,  pentru activită ileț ș ț
entită ilor sportive nonprofit, în anul 2018. ț Nu sunt discu ii la acest punct.ț

*
Se trece la discutarea punctului 16   al ordinii de zi şi anume:
16. Întrebări. Interpelări.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Am epuizat ordinea de zi. Vă mul umesc. Salut prezen aț ț

în sală a colegilor de la Partidul Na ional Liberal! Dacă sunt întrebări, interpelări?ț
Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Da.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Vă rog.
Domnul consilier  Grindeanu Nicolae: Domnule pre edinte,  stima i colegi,  a  vrea să vă facș ț ș

cunoscut  că,  în  cursul  lunii  martie,  în  jude ul  Cara -Severin  are  loc  un  concurs  interjude ean,ț ș ț
binecunoscutul concurs ”Traian Lalescu”. Este un concurs care a debutat în anul 1985 i este la a 33-aș
aniversare, cu o periodicitate de 4 ani,  pentru că sunt 4 jude e: Cara , Timi ,  Arad i Hunedoara. iț ș ș ș Ș
ridic această problemă, pentru că acum este rândul jude ului Cara -Severin să găzduiască acest concursț ș
deosebit. Este o activitate tiin ifică specială. De altfel, a  vrea să vă spun pentru cei care eventual nuș ț ș
cunosc că,  noi am fost,  jude ul Cara -Severin a  fost  ini iatorul acestui concurs în  anul 1985 i nuț ș ț ș
întâmplător  numele  concursului  este  i  ”Traian  Lalescu”,  Traian  Lalescu  fiind  din  zona  Cornea  –ș
Mehadia.  De  ce  ridic  această problemă?  Sigur,  concursul  este  prins  în  calendarul  na ional  pentruț
concursuri,  însă,  ca orice gazdă, trebuie să ne facem un pic datoria, ca elevii care participă acolo să
plece cu o impresie plăcută din jude ul Cara -Severin.  Sunt  160 de elevi  care vin în jude ul Cara -ț ș ț ș
Severin, incluzând i gazdaș . Deci 40 de elevi din fiecare jude , în sensul că sunt 8 clase, de la a 5-a la aț
8-a. De la fiecare clasă participă 5 elevi, deci 160 de elevi. Deci 8 clase, de la 5-a la a 8-a,  ori 5, 40 de
elevi din fiecare jude .ț  Dar la fiecare clasă este câte un evaluator din fiecare jude .ț  Sunt 8 evaluatori ori
4 jude e, 32 de evaluatori. Cifra este undeva peste 200, plus-minus. Sigur, Inspectoratul colar va veniț Ș
cu o solicitare argumentată, vreau să cred, pentru ca dincolo de fondurile care sunt alocate, fiind prins
acest concurs în concursul na ional, deci o solicitare argumentată pentru ca elevii să se simtă, a a cumț ș
am spus, bine, în jude ul Cara -Severin. Propunerea ISJ-ului, a Consiliului Consultativ, este ca loca iaț ș ț
acum să fie la Băile Herculane. Nu tiu dacă se va întâmpla treaba asta, fiind extrasezon, pentru că esteș
în luna martie. A  dori ca, mă rog, Consiliul Jude ean, noi să facem tot ce se poate pentru ca impresiaș ț
din jude ul Cara -Severin cu care pleacă elevii să fie cea mai bună. Este un concurs foarte serios careț ș
este la a 33-a edi ie. Un an a avut întrerupere, în 1990, din motivele pe care le tim cu to ii. Nu tiu,ț ș ț ș
bugetul nu este aprobat, însă evenimentul se întâmplă în luna martie i atunci mai avem o lună, o lunăș
i ceva. Nu întâmplător am ridicat problema,  pentru ca, într-adevăr, Consiliul  Jude ean să facă ce eș ț

posibil pentru acest lucru. Mul umesc.ț
Domnul  pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Mul umesc.  O să vedem.  A teptăm adresă din  parteaț ș

Inspectoratului  colar  Jude ean.  ti i  că,  i  anul trecut,  am realizat  un parteneriat  cu inspectoratul,Ș ț Ș ț ș
pentru faza na ională a acelei olimpiade. O să vedem despre ce sumă e vorba i despre prevederileț ș
legale,  dacă putem să cheltuim bani fără a avea buget. Luna martie ar fi destul de aproape. Doamna
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inspector colar, vă rog, să ne trimite i i o să vedem. Consiliul Jude ean nu poate plăti decât celelalteș ț ș ț
activită i, cum am plătit i data trecută. Din câte îmi aduc aminte, a fost vorba despre o excursie care aț ș
fost  organizată i,  la  care,  Consiliul  Jude ean a asigurat  fondurile  necesare.  De asemeneaș ț ,  au fost
materiale  promo ionale cu jude ul nostru, înmânate copiilor. Cu siguran ă, tot a a o să fie, pentru căț ț ț ș
banii  pentru cazare i hrană sunt asigura i de Ministerul Educa iei,  fiind,  a a cum spunea i,  prins înș ț ț ș ț
bugetul anual al ministerului,  dar vom încerca să fim o gazdă bună. În urma adresei pe care doamna
Ciurel ne-o va înainta, o să propunem un proiect de hotărâre cu care o să venim în fa a consilierilorț
jude eni. Dacă dori i, doamna consilier, să face i observa ii sau completări. ț ț ț ț

Doamna consilier  Ciurel Lenu aț : Noi am demarat deja procedurile organizatorice ale acestui
concurs.  Suntem în  stadiul  în  care facem evaluarea acestor cheltuieli  i  vom veni  în  timp  util  cuș
solicitarea către Consiliul Jude ean, datorită faptului că avem experien a organizării olimpiadei de anulț ț
trecut i stim care sunt cheltuielile  care pot să fie decontate din fondurile Consiliului Jude ean. Restulș ț
cheltuielilor,  care  implică  acele  activită i  în  care  să  fim  gazde  bune,  ne  ocupăm  cu  partea  deț
sponsorizări de la agen ii economici. Deci toate lucrurile vor decurge sub cele mai bune auspicii. ț

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Vă mul umesc. ț
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul pre edinte, tot în sensul acesta…ș
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Vă rog. 
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Probabil i domnul Grindeanu i doamna inspector generalș ș

ar fi vrut să anun e, dar probabil au uitat, că jude ul nostru este i gazda finalei pe ară a olimpiadeiț ț ș ț
seminariilor teologice. Vin din toată ara! Aici e vorba doar de ceva interjude ean, 4 jude e. Vă rog, săț ț ț
face i ceva durabil i serios să folosească i Olimpiadei Teologice. ț ș ș

Doamna consilier  Ciurel Lenu aț : Da, se desfă oară, într-adevăr, în jude ul  Cara -Severin iș ț ș ș
olimpiada despre care  face vorbire colegul nostru. Este organizată, cu atât mai mult, la Caransebe ,ș
dar toată finan area cade în sarcina Episcopiei Caransebe ului i de aceea nu am venit către Consiliulț ș ș
Jude ean, cu nici un fel de solicitare de alocare de fonduri. Urma să anun ăm, într-un interval de timpț ț
mai scurt, că se întâmplă olimpiada, astfel încât să nu uităm până la derularea olimpiadei, că urmează
să se desfă oare.ș

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Vă mul umesc. Alte interven ii? ț ț
Domnul consilier  Sporea Ghi ăț : Eu a  avea. Ce mai ti i de proiectul cu bacul de la Moldovaș ș ț

Nouă? A trecut un an i ceva i acest bac circulă numai pe uscat! Când punem să circule i pe apă?ș ș ș
Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu:  Am trimis,  după cum bine ti i,  am trimis  la  Guvern,ș ț

proiect  de  hotărâre  de  Guvern,  pentru  a  fi  aprobată  deschiderea  punctului  de  trecere.  Am primit
clarificări.  Au fost colegi de la Consiliul Jude ean la Ministerul Dezvoltării,  au discutat cu secretarulț
general. Am trimis un draft în cursul săptămânii trecute, un draft de proiect de hotărâre de Guvern care
a circulat pe la toate ministerele. O să primim din nou, acum, clarificări sau modificări la acest proiect.
În momentul în  care primim,  trimitem din nou proiectul la  Guvern pentru a fi aprobat. Chiar  după
edin ă,  o  să  trimitem  acest  lucru,  pentru  că  secretarul  general  de  la  Ministerul  Dezvoltării  ne-aș ț

contactat, cu observa iile  de la  Ministerul de Interne i de la ministerul pe care îl reprezintă dânsul.ț ș
Dacă mai sunt alte interven ii?ț

Domnul consilier Sporea Ghi ăț : Încă un an să stea pe uscat, nu-i problemă.
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Dacă nu mai sunt, declar edin a închisă… Vă rog.ș ț
Domnul  Bunea  Gheorghe (cetă ean  din  sală):  Bunea  mă  numesc.  inând  cont  că,  este  iț Ț ș

reprezentantul Guvernului în teritoriu, domnul prefect, a  vrea să îmi spune i, reprezint ni te oameniș ț ș
acolo din punct de vedere moral, care este situa ia drumului 572? Că a a, o să-mi spune i că e la CNI,ț ș ț
dar aia poate să fie i peste 4 ani. V-am spus în decembrie ce s-a întâmplat! Am văzut că a i răsplătitș ț
competen a directorilor de la Drumuri, mărindu-le salariile.ț

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Nu. Haide i, vă rog frumos! Dacă face i comentarii, o săț ț
declar edin a închisă.ș ț

Domnul  Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Nu fac comentarii.  Doar ce este adevărat. Nuț
spun ce nu a i trecut acolo.ț

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Crede i-mă, dacă dumneavoastră veni i să face i politicăț ț ț
în cadrul Consiliului Jude ean…ț
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Domnul  Bunea Gheorghe (cetă ean  din  sală):  Nu  fac  nici  o  politică!  Eu  nu  reprezint  peț
nimeni…

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Tocmai a i spus că reprezenta i cetă enii! Păi reprezenta iț ț ț ț
sau nu reprezenta i? Haide i, vă rog frumos!ț ț

Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Am vorbit cât se poate de corect. De ce sunte i…ț ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Nu, pentru că face i acuza ii. ț ț
Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Nu profita i de func ia care o ave i.ț ț ț ț
Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Eu  nu  profit  de  func ie,  profit  de  faptul  că  suntț

pre edintele  Consiliului  Jude ean i legea spune, că la  o edin ă de Consiliu  Jude ean,  ordinară,  auș ț ș ș ț ț
dreptul  la  întrebări  i  interpelări,  consilierii  jude eni.  Este  la  latitudinea  pre edintelui  Consiliuluiș ț ș
Jude ean să dea cuvântul i cuiva din sală. V-am dat cuvântul! Dumneavoastră, ca să vede i cât bineț ș ț
ti i despre DJ 572, eu nu v-am spun niciodată că ar fi la CNI. De fiecare dată v-am spus, că drumulș ț

este depus pentru a ob ine finan are de la Comisia Europeană, finan are europeană. Este depus pe POR.ț ț ț
V-am spus de nenumărate ori lucrul acesta. Deci acesta este un prim lucru pe care nu l-a i spus corect!ț
În al doilea rând, haide i să vorbi i,  dacă dori i,  de drumul jude ean. Dacă dori i,  vorbim de drumulț ț ț ț ț
jude ean, de salariile directorilor nu vreau să facem polemică, crede i-mă!ț ț

Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Nu facem, dar sunt din banii cetă enilor.ț ț
Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Sigur  că  sunt  din  banii  cetă enilor,  salariile  au  fostț

aprobate. Dar crede i-mă, nu a a se procedează!ț ș
Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Domnule, poate sunt eu pu in mai…ț ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Eu vă recunosc dreptul dumneavoastră de a veni aici, dar

dacă veni i ca să face i politică în sediul Consiliului Jude ean, să ti i că n-o să vă dau dreptul. ț ț ț ș ț
Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Nu fac nici o politică. La următoarea edin ă oț ș ț

să umplu sala, dacă dumneavoastră crede i că eu fac politică !ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Să ti i că, edin ele Consiliului Jude ean sunt publice iș ț ș ț ț ș

eu mă bucur să fie cât mai multă lume la o edin ă a Consiliului Jude ean.ș ț ț
Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Eu nu vin să înrăută esc situa ia, vin în sprijinulț ț ț

cetă eanului, că i eu sunt tot un cetă ean. ț ș ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Atunci, vă rog să face i referire doar la acest lucru, nu săț

face i i comentarii legate de…ț ș
Domnul  Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Cu referire  la  acest  lucru, tiu  că o să mergț ș

înapoi pe drumul acela i iar o să mă gândesc la director, nu la dumneavoastră, la cel care se ocupă, înș
spe ă, de situa ia drumului. ț ț

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Bun. Vă rog.
Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Asta e una. Al doilea aspect, fiindcă am văzut,ț

dumneavoastră discuta i în Consiliu, aici, dar problemele cetă enilor, ce se întâmplă cu deponeul de laț ț
Lupac? Cât mai tărăgănăm cu el? i toate se repercutează asupra salariilor pe care le au acei directoriȘ
care răspund de deponeu. Nu mi se pare normal!

Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Aici, reprezentan i cetă enii? ț ț
Domnul  Bunea  Gheorghe (cetă ean  din  sală):  Vă  rog  frumos,  da i-mi  voie  să-mi  expunț ț

punctele i după aceea îmi răspunde i.ș ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Sta i, sta i o secundă! Haide i, să vă explic încă odată! Înț ț ț

acest for, pre edintele Consiliului Jude ean sunt eu i nu mă trage i la răspundere la modul acesta. ș ț ș ț
Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Nu vă trag la răspundere…ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Atunci, vă rog frumos, să vă exprima i corect i frumos,ț ș

bine?
Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Bine.ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: i eu vă ascult cu tot dragul i răbdarea!Ș ș
Domnul  Bunea  Gheorghe (cetă ean din  sală):  Mai  o problemă  legată de responsabilită ileț ț

primarilor, în spe ă, a primarului de la Forotic. În 29.12, am anun at Enel-ul, că nu merge pe o stradăț ț
de aproape de jumătate de km, iluminatul stradal. Nici la ora actuală nu merge! Am făcut sesizări peste
sesizări, inclusiv la dumneavoastră la cabinet am sunat, să vedem. Nu pot să mă duc să-i dau în cap, nu
pot să-l iau de gât, nu pot să fac nimic! tiu că sunt organe, sunt oameni plăti i pentru asta. Nimeni nuȘ ț
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vrea să facă nimic! Am vorbit inclusiv cu domnul Deaconu. Mă rog, dânsul nu este responsabil de  a aș
ceva. Am încercat pe cât posibil, nici la ora actuală, primarul nu vrea să răspundă. Am ajuns în situa iaț
asta! Dacă a i spus de politică,  e un primar PSD-ist. Trebuia să se apeleze mai sus, să vedem ce seț
poate întâmpla. Nu poate să facă discriminarea asta!

Domnul  pre edinte  ș Silviu  Hurduzeu:  Nu  tiu  dacă  e  primar  PSD-ist,  dar  haide i,  că  nuș ț
discutăm despre lucrurile  acestea.  Ceea ce vreau eu să vă spun este,  că între Consiliul  Jude ean iț ș
Consiliul Local al comunei Forotic i Primăria comunei Forotic nu există rela ii de subordonare. Dar,ș ț
dacă  dumneavoastră  reprezenta i  cetă enii,  întrebarea  mea  este…Îmi  permite i  să  vă  pun  i  eu  oț ț ț ș
întrebare?

Domnul Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): Vă rog.ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: La edin a Consiliului Local Forotic a i fost?ș ț ț
Domnul  Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): S-a inut ieri i nu-mi puteam permite, inândț ț ș ț

cont de situa ia drumului…ț
Domnului pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Drumului…A i pornit  de ieri,  a a este. A i plecat deț ș ț

ieri i a i făcut…Bun. Haide i, că nu vreau să facem polemică! La comuna Forotic…ș ț ț
Domnul  Bunea Gheorghe (cetă ean din sală): inând cont că este aici i domnul prefect, ceț Ț ș

poate să spună de situa ia asta?ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Vă rog eu, nu ne mai lua i la întrebări! O să vă spunemț

ce inten ionăm i ce putem noi să facem.  La comuna Forotic o să-l sun i eu, o să sune i domnulț ș ș ș
prefect, primarul,  dar între Consiliul  Jude ean Cara -Severin i Consiliul  Local i Primăria comuneiț ș ș ș
Forotic nu există rela ii de subordonare. Voi avea o discu ie cu dânsul.  N-o să vă rog să vă duce i laț ț ț
edin a Consiliului Local Forotic, o să discutăm noi i o să-i spun de problema pe care dumneavoastrăș ț ș

a i expus-o. Să ti i că, avea i posibilitatea i în audien ă, dacă venea i, la domnul Deaconu, să spune iț ș ț ț ș ț ț ț
această problemă i la fel am fi procedat, cu acela i drag, dacă dori i. Legat de deponeul de la Lupac,ș ș ț
nu tiu în ce calitate o spune i dumneavoastră, de reprezentant al cetă enilor de la Forotic. Aici, cred căș ț ț
deja sunte i reprezentant al cetă enilor din jude ul Cara -Severin. i, pentru că ave i această calitate, oț ț ț ș Ș ț
să  vă  răspund  i  la  acest  lucru.  Am  răspuns  la  o  întrebare  la  începutul  lunii,  la  finalul  edin eiș ș ț
extraordinare,  dar  probabil  că  nu  a i  văzut  atunci  declara ia  mea.  La  începutul  acestei  luni,  dinț ț
discu iile  pe care le-am avut cu operatorul i cu constructorul, discu iile  le-am avut  undeva în  lunaț ș ț
decembrie,  la  mijlocul  lunii  decembrie,  inten ionam ca, în  prima  jumătate a lunii  ianuarie,  să  dămț
ordinul de începere al opera ionalizării Centrului Integrat de Management al De eurilor. Convenisem,ț ș
repet, i cu operatorul i  cu constructorul,  pentru că am identificat  o solu ie la  problema  legată deș ș ț
bazin. Între timp, la sfâr itul anului, din cauza ninsorilor a fost afectată foarte grav una din clădirile deș
la  Centrul  Integrat  de  Management  al  De eurilor,  fiind  afectată  structura  de  rezisten ă.  Din  acelș ț
moment, am interzis a intra acolo alte persoane i este în sarcina constructorului să remedieze cât maiș
repede această problemă. Au comandat o expertiză să vadă ce problemă tehnică este acolo, problemă
de proiectare, problemă de construc ie. Când vor avea acea expertiză, promisiunea din partea lor esteț
că se vor apuca foarte repede de lucru. Centrul Integrat de Management al De eurilor se află încă înș
perioadă de garan ie. Adică, toate lucrările care se vor face, legat de structura de rezisten ă, se vor faceț ț
pe cheltuiala constructorului. Bun. Dacă mai sunt alte întrebări? Vă rog.

Doamna  Dunăreanu Cornelia (reprezentant  BANAT TV):  Eu vreau,  dar  nu  în  calitate  de
ziarist, în calitate de reprezentant al BANAT TV, vreau să vă mul umesc dumneavoastră, Consiliuluiț
Jude ean, în mod special,  domnului pre edinte, domnului Benga, o să fac i la Primăria Re i a, dar înț ș ș ș ț
cadrul edin ei de Consiliu Local de la Re i a, dacă domnul primar îmi va permite la final. BANAT TVș ț ș ț
împline te mâine, pe 1 februarie, 14 ani i ne-am donat ziua de na tere unui eveniment  caritabil, careș ș ș
se va întâmpla  în  12 februarie,  la  Cinema  DACIA din  Re i a,  începând  cu ora 17,30. E un regalș ț
folcloric la care sunt invita i,  nume importante… i domnului Benga, vreau să-i mul umesc pentru căț Ș ț
orchestra…

Domn invitat: A i mul umit odată!ț ț
Doamna Dunăreanu Cornelia (reprezentant BANAT TV): Am mul umit domnului Benga?ț
Domnul pre edinte ș Silviu Hurduzeu: Da, da.
Doamna  Dunăreanu  Cornelia (reprezentant  BANAT  TV):  Am  uitat,  deci  de  două  ori

domnului Benga, pentru că s-a implicat i în organizarea spectacolului folcloric. De ce vă mul umesc?ș ț
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Vă spuneam, pentru că am primit imediat, atunci când am solicitat, orchestra ”Virtuozii Semenicului”
i Ansamblul  ”Semenicul”,  pentru a organiza acest spectacol,  Primăriei Re i a,  pentru că am primitș ș ț

Cinematograful Dacia i evident, Ansamblul ”Bârzava”. Finalul este următorul: vă invit să veni i în 12ș ț
februarie, pentru a contribui împreună, pentru a arăta că suntem împreună, pentru a reu i să înfiin ămș ț
Funda ia Comunitară Banatul Montan. Vorbim despre filantropie, vorbim de a contribui la ceva care vaț
rămâne în urma noastră. A a că, invita ia este valabilă  pentru to i consilierii jude eni, pentru aparatulș ț ț ț
Consiliului  Jude ean,  pentru to i cei care doresc,  pentru că este un spectacol folcloric  caritabil.  Văț ț
mul umesc.ț

Domnul pre edinte  ș Silviu Hurduzeu: Mul umim. Declar edin a închisă.ț ș ț

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

             PRE EDINTE,             Ș      p.SECRETARUL JUDE ULUI,Ț

         Silviu HURDUZEU                             Virgil POPA

             DIRECTOR GENERAL
                 

                    FP/FP/ 1 ex. 
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